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1. Dr. Madarász György elnök úr elöljáróban üdvözölte a megjelenteket, köztük 

Szepessy Sándor urat, majd ismertette a napirendet, amelyből kiemelkedik a  
Villamos háztartási készülékek témakörben, 2011 tavaszára tervezett  szakmai nap
megrendezése. 
 

2. Szepessy Sándor úr az alapelveket hangsúlyozta: a definíciók pontos 
megfogalmazását, a készülékfajták pontos meghatározását, az alapos felkészülés és a
mind teljesebb körű tájékozódás fontosságát. A bevezető előadást „közülünk” tartsa
meg valaki, a gyártók ezután következzenek. A gyártókkal, illetve a kereskedőkkel 
minél előbb fel kell venni a személyes kapcsolatot. A rendezvény előkészítésébe
vonjuk be az ELMŰ szakembereit (Dr. Boross Norbert, Ujfalussi László) is.  
Itt van az ideje annak, hogy a villamos háztartási készülékek témakörét a MEE keretei
közé tereljük, mielőtt alapítana erre valaki egy egyesületet. A rendezvényen résztvevő
cégeket nyerjük meg a MEE jogi tagvállalata szerepére. Szepessy úr ezeket a
gondolatokat az idei Közgyűlésen felvetette, örömét fejezi ki, hogy ilyen hamar
foganatja lesz. A cégek a szakmai napon kiállíthatják termékeiket. 
Jakabfalvy Gyula úr beszámolt az eddig ─ igen nagy szorgalommal és 
lelkiismeretességgel ─ végzett munkájáról. Felmérését 9 pontban összegezte, melyben
megadta a felkeresett cégek (t.k. ELEKTROLUX Lehel Kft., GORENJE Magyarország 
Kft., SEB Csoport Magyarország Kereskedelmi Kft., BOSH – SIEMENS Háztartásigép 
Forgalmazó Kft., WHIRLPOOL Magyarország Kft., HAJDÚSÁGI IPARMŰVEK Zrt.,
ELEKTHERMAX Fűtéstechnika Kft., Nemzeti Fogyasztóvédelmi Hatóság)
illetékeseinek elérhetőségét. A felsoroltak várják a felkérő leveleinket. A
fogyasztóvédelemre gondolva, hívjunk meg egy illetékest (Dr. Bíró László), aki a 
felmerülő kérdésekre válaszol majd. 
A szakmai nap megrendezésének valószínű helyisége az előzetes tárgyalások alapján
ELMŰ Sporttelepe lesz (anyagilag előnyös), várható időpontja: 2011 április 14.
(csütörtök) 10 óra. 
Több hozzászólás (Pap Sándor, Szepessy Sándor, Vastag László) érkezett a felkérő
levél tervezetében megjelölt témakörök pontosítása, címek összevonása tárgyában. A
felkérő levél megszövegezésére a jelenlévők megbízzák Dr. Madarász György,
Jakabfalvy Gyula és Lieli György kollégákat, akik 2010. december 2-án 11 órakor
találkoznak a GANZ KK-ban. 
Dr. Madarász György úr  a téma összefoglalójában hangsúlyozta, hogy a szakmai
napon az újdonságokról akarjuk a MEE érdeklődő tagságát tájékoztatni. Egyelőre
MUBI alapításának nincsenek meg a személyi feltételei. A cégek, társaságok és e
területen dolgozó szakemberek, amelyekkel és akikkel reményeink szerint kapcsolatba
lépünk, alapját képezhetik egy későbbi munkabizottság létrehozásának és a MEE
tagság bővítésének. A cél most: „érdekes, színvonalas előadások szervezése sok
hallgatóval.” 



 
 
Polgár László úr javasolja az ipari formatervezők megkeresését is.  
 
 

3.  Dr. Madarász György úr ismertette a múlt heti OET főbb gondolatait és azt, hogy mi 
miként tudunk a MEE törekvéseinek megvalósításában részt venni. 
  

4.  Legközelebbi, szokásos év végi összejövetelünk december 14-én, kedden az óbudai 
Mókus sörözőben kezdődik 1630 óra körül. Mindenkit szeretettel várunk. 
Akinek van levetítésre szánt anyaga, ne felejtse otthon az adathordozót, de kérjük, 
hogy erről a titkárt idejében értesíteni szíveskedjék. 
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